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           Obecné zastupiteľstvo Obce Zeleneč 
 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z  22. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Zeleneč, 

 konaného dňa 16.2.2022 o 17:00 hod. v Kultúrnom dome v Zelenči 
 

 

 

Prítomní: 

 

- 7 poslancov  Obecného zastupiteľstva obce Zeleneč podľa prezenčnej listiny 

   ( poslanci Ing. Krupa Peter a p. Vavro Marek sa ospravedlnili) 

- starosta obce Zeleneč Mgr. Ľubomír Jedlička 

- hlavný kontrolór obce Ing. Stanislav Nižnan ( pripojil sa k zasadnutiu neskôr) 

- Ing. Miroslava Uhliarová, zamestnankyňa obecného úradu 

- p. Marianna Šebelová, zapisovateľka 

- JUDr. Michal Mrva, advokát 

 

 

P r o g r a m: 

  

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

      schválenie programu. 

2. Voľba návrhovej komisie.  

3. Kontrola uznesení a interpelácií poslancov. 

4. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa ZŠ s MŠ Zeleneč za členov Rady školy. 

5. Správa hlavného kontrolóra o vykonanej  kontrole. 

6. Súhrnná správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2021.  

7. Úprava platu hlavného kontrolóra. 

8. VZN č. 1/2022  o určení názvu ulice. 

9. Prejednanie žiadosti o finančný príspevok – J.Orešanský. 

10. Vypracovanie projektovej dokumentácie na ul. Pažiť, verejného osvetlenia 

      a výstavbu plota okolo cintorína a zastávky SAD. 

11. Zmena dopravného značenia na križovatke Cintorínska - Kapitulská. 

12. Aktualizácia rozpočtu obce na rok 2021 a rok 2022 - Rozpočtové opatrenia   

      č. 13/2021 a č. 1/2022. 

13. Informácie starostu.      

14. Interpelácie poslancov. 

15. Diskusia. 

16. Záver.          
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K bodu 1 programu OZ: 

 

Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

schválenie programu 
 

 

22. zasadnutie OZ o 17:00 hod. otvoril a viedol Mgr. Ľubomír Jedlička, starosta 

obce.  

Oboznámil prítomných, že zo zasadnutia OZ sa vyhotovuje zvukový záznam, ktorý 

je zverejnený na web stránke obce Zeleneč, zápisnica obsahuje len najdôležitejšie 

informácie k bodom programu zasadnutia OZ. 

 

Starosta obce skonštatoval, že na zasadnutí je prítomných 7 poslancov OZ , 

 ( poslanci Ing. Krupa Peter a p. Vavro Marek sa ospravedlnili), obecné zastupiteľstvo je 

uznášania schopné.  Zároveň privítal všetkých prítomných poslancov.  

 

Za zapisovateľku zápisnice starosta obce určil p. Šebelovú. Za overovateľov zápisnice 

starosta obce navrhol poslancov – Ing. Matisa a p. Čavojského , poslanci  s týmto 

návrhom súhlasili.   

 

Starosta obce dal hlasovať: 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 ( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Čavojský, Mgr. Hinčeková, Mgr. Kyselica, 

           Ing. Matis, p.Droppa) 

 

PROTI : 0                                                   ZDRŽALI SA: 0 

   

 

Návrh overovateľov zápisnice bol schválený. 

                                                        

 

Starosta obce dal hlasovať o programe 22.zasadnutia  OZ  Zeleneč tak, ako bol 

zverejnený: 

 

 

P r o g r a m: 

  

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

      schválenie programu. 

2. Voľba návrhovej komisie.  

3. Kontrola uznesení a interpelácií poslancov. 

4. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa ZŠ s MŠ Zeleneč za členov Rady školy. 
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5. Správa hlavného kontrolóra o vykonanej  kontrole. 

6. Súhrnná správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2021.  

7. Úprava platu hlavného kontrolóra. 

8. VZN č. 1/2022  o určení názvu ulice. 

9. Prejednanie žiadosti o finančný príspevok – J.Orešanský. 

10. Vypracovanie projektovej dokumentácie na ul. Pažiť, verejného osvetlenia 

      a výstavbu plota okolo cintorína a zastávky SAD. 

11. Zmena dopravného značenia na križovatke Cintorínska - Kapitulská. 

12. Aktualizácia rozpočtu obce na rok 2021 a rok 2022 - Rozpočtové opatrenia   

      č. 13/2021 a č. 1/2022. 

13. Informácie starostu.      

14. Interpelácie poslancov. 

15. Diskusia. 

16.     Záver 

 

 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 ( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Čavojský, Mgr. Hinčeková, Mgr. Kyselica, 

           Ing. Matis, p.Droppa) 

 

PROTI : 0                                                   ZDRŽALI SA: 0 

   

 

Program  22. zasadnutia OZ tak, ako bol zverejnený, bol schválený.  

 

Žiadne pozmeňujúce návrhy k programu  neboli predložené. 

 

 

  

K bodu 2 programu OZ: 

 

Voľba návrhovej komisie. 
 

 

Starosta obce navrhol do návrhovej komisie  poslancov OZ: 

 

- predseda : p. Droppa 

- členovia:  Mgr. Kyselica 

                    p. Jurčová 

 

 

Navrhnutí poslanci súhlasili s ich účasťou v komisii, žiadne pozmeňujúce návrhy neboli 

predložené. 
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Starosta obce dal hlasovať o návrhu zloženia  návrhovej komisie: 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 ( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Čavojský, Mgr. Hinčeková, Mgr. Kyselica, 

           Ing. Matis, p.Droppa) 

 

PROTI : 0                                                   ZDRŽALI SA: 0 

   

 

Zloženie návrhovej komisie bolo schválené. 

 

 

 

K bodu 3 programu OZ: 

 

Kontrola uznesení a interpelácií poslancov.  
 

Starosta obce skonštatoval, že úlohy vyplývajúce z uznesení OZ  sú splnené, niektoré sú 

v štádiu riešenia.   

 

číslo 
uznesenia 

Popis Plnenie 

53/2021 
Uznesenie k Správe o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 
výsledkoch a podmienkach za školský rok 2020/2021 

Splnené 

54/2021 
Uznesenie k predloženiu žiadosti  o nenávratný 
finančný príspevok – „ Podpora udržateľnosti 
a odolnosti kultúrnych inštitúcií“  

V riešení 

55/2021 
Uznesenie k predloženiu žiadosti  o nenávratný 
finančný príspevok – „ Detské ihrisko v obci Zeleneč“ 

V riešení 

56/2021 
Uznesenie k postúpeniu nájomnej zmluvy na obecný 
byt 

Splnené 

57/2021 
Uznesenie k odmenám poslancom OZ obce Zeleneč za 
osobný podiel na splnení úloh obecnej samosprávy 

Splnené 

58/2021 Uznesenie k k odmene hlavného kontrolóra Splnené 

59/2021 
Uznesenie k plánu kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra Obce Zeleneč do 30.6.2021 

Splnené 

60/2021 
Uznesenie k Správe hlavného kontrolóra o vykonanej 
kontrole 

Vzaté na vedomie 

61/2021 
Uznesenie k aktualizácii rozpočtu obce na rok 2021 – 
rozpočtové opatrenia č. 9-11/2021  

Vzaté na vedomie 

62/2021 
Uznesenie k k schváleniu názvu ulice – Nezábudkova - 
pokračovanie 

V riešení 

63/2021 
Uznesenie k schváleniu poplatku do fondu opráv 
a údržby obecných bytov 

Splnené 

64/2021 
Uznesenie k Programovému rozpočtu Obce Zeleneč na 
rok 2022 a viacročnému rozpočtu na roky 2023-2024 

Splnené 
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65/2021 
Uznesenie k dodatku č.6/2013 o financovaní materskej 
školy a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 
Obce Zeleneč 

Splnené 

66/2021 
Uznesenie k VZN č.1/2021 o ustanovení miestneho 
poplatku za rozvoj 

Neschválené 

67/2021 Uznesenie k úprave platu starostu obce Zeleneč Splnené 

68/2021 
Uznesenie ku Kúpnej zmluve uzatvorenej s firmou 
TAVOS 

V riešení 

 

Na interpelácie poslancov odpovedá starosta priamo na zasadnutí OZ. 

 

K bodu 4 programu OZ: 

 

Delegovanie zástupcov zriaďovateľa ZŠ s MŠ Zeleneč za členov Rady 

školy. 

 
Starosta obce Mgr. Ľubomír Jedlička na pracovnej porade dňa 9.2.2022 informoval 

členov obecného zastupiteľstva, že tento rok končí funkčné obdobie Rady školy pri 

Základnej škole s materskou školou, Školská 4, Zeleneč v období 2018-2022. Z tohto 

dôvodu sa konajú v mesiaci február voľby do Rady školy pri Základnej škole s materskou 

školou Zeleneč na obdobie 2022-2026. 

Starosta obce navrhol na základe predošlého pôsobenia v rade školy poslancov: Ing. 

Stanislav Koči, Richard Čavojský. Uvedení poslanci s kandidatúrou do rady školy 

súhlasili.  

Ďalej starosta na základe doterajšieho pôsobenia v rade školy a po konzultácii 

s kandidátkami navrhol : JUDr. Adriánu Hornáčkovú a  Mgr. Simona Belková. Uvedené 

kandidátky s kandidatúrou súhlasili.  

 

Na základe uvedených skutočností starosta obce Mgr. Ľubomír Jedlička navrhuje, do 

Rady školy pri Základnej škole s materskou školou, Školská 4, Zeleneč  na obdobie 2022-

2026 týchto členov: 

1. Ing. Stanislav Koči – poslanec 

2. Richard Čavojský - poslanec 

3. JUDr. Adriána Hornáčková 

4. Mgr. Simona Belková 

 

Členovia obecného zastupiteľstva uvedených kandidátov odsúhlasili.  

 

Starosta obce požiadal predsedu návrhovej komisie p. Droppu o predloženie návrhu 

uznesenia : 

 

 

Návrh na uznesenie  

k delegovaniu zástupcov zriaďovateľa ZŠ s MŠ Zeleneč za členov Rady školy 
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Obecné  zastupiteľstvo Obce Zeleneč po prerokovaní: 

 

Schvaľuje 

 

delegovanie zástupcov zriaďovateľa ZŠ s MŠ Zeleneč (Obce Zeleneč) Mgr. Simonu Belkovú, JUDr. 

Adrianu Hornáčkovú,  Ing. Stanislava Kočiho a p. Richarda Čavojského za členov Rady školy pri ZŠ s 

MŠ Zeleneč. 
 

 

 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 ( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Čavojský, Mgr. Hinčeková, Mgr. Kyselica, 

           Ing. Matis, p.Droppa) 

 

PROTI : 0                                                   ZDRŽALI SA: 0 

  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

 

 

K bodu 5 programu OZ: 

 

Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole. 

 
Starosta obce požiadal hlavného kontrolóra Ing. Stanislava Nižnana o prednesenie 

Správy hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole za I. polrok 2021. 

  

 
Starosta obce požiadal predsedu návrhovej komisie p. Droppu o predloženie návrhu 

uznesenia : 

 

Návrh na uznesenie  

 k Správe hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole 

 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Zeleneč po prerokovaní: 

  

Berie na vedomie 

 

Správu hlavného kontrolóra obce Zeleneč o vykonanej kontrole v bode 1. Objednávky a zmluvy za I. 

polrok 2021, v bode 2. Kontrola faktúr za I. polrok 2021 a kontrola investičných akcií, v bode 3. Kontrola 

príjmov, výdavkov za I. polrok 2021. 
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Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia: 
 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 ( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Čavojský, Mgr. Hinčeková, Mgr. Kyselica, 

           Ing. Matis, p. Droppa) 

 

PROTI : 0                                                   ZDRŽALI SA: 0 

  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

 

K bodu 6 programu OZ: 

 

Súhrnná správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2021. 

  
Starosta obce požiadal hlavného kontrolóra Ing. Stanislava Nižnana o prednesenie 

Súhrnnej správy hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2021. 

  
 

Starosta obce požiadal predsedu návrhovej komisie p. Droppu o predloženie návrhu 

uznesenia : 

 

Návrh na uznesenie  

 k súhrnnej správe hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2021  

 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Zeleneč po prerokovaní: 

  

Berie na vedomie 

 

Súhrnnú správu hlavného kontrolóra  o kontrolnej činnosti za rok 2021. 

 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 ( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Čavojský, Mgr. Hinčeková, Mgr. Kyselica, 

           Ing. Matis, p. Droppa) 

 

PROTI : 0                                                   ZDRŽALI SA: 0 
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Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

K bodu 7 programu OZ: 

 

Úprava platu hlavného kontrolóra. 

 
 Starosta informoval o pracovnom úväzku  hlavného kontrolóra a zákonným 

možnostiach priznania odmeny hlavnému kontrolórovi. Obecné zastupiteľstvo rokovalo 

o úprave mesačnej odmeny hlavného kontrolóra Ing. Stanislava Nižnana.  

 

 Na základe požiadavky poslancov starosta obce vyhlásil prerušenie rokovania na 

krátku  prestávku – neverejnú poradu poslancov, počas ktorej rokovali o výške mesačnej 

odmeny HK. 
  

 

Starosta obce požiadal predsedu návrhovej komisie p. Droppu o predloženie návrhu 

uznesenia : 

 

Návrh na uznesenie  

k  úprave odmeny hlavného kontrolóra  
 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Zeleneč po prerokovaní: 

 

Schvaľuje  

 

V súlade s § 18 c zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov mesačnú 

odmenu  hlavnému kontrolórovi obce Ing. Stanislavovi Nižnanovi vo výške 30 % mesačného platu 

stanoveného podľa § 18c ods. 1 a 2 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a 

doplnkov a to s účinnosťou  od 01.03.2022. 

 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia: 
 

 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 6 ( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Čavojský, Mgr. Hinčeková,  Ing. Matis, p. Droppa) 

 

PROTI : 1 ( Mgr. Kyselica)                                 ZDRŽALI SA: 0 

  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 
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K bodu 8 programu OZ: 

 

VZN č.1/2022 o určení názvu ulice. 
 

Obec Zeleneč v zmysle § 2 b ods. 1, § 6 a § 11 ods. 4 písmeno g) zákona SNR 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov a § 1 Vyhlášky 

Ministerstva vnútra SR č. 31/2003 Z.z., ktorou sa ustanovujú podrobnosti o označovaní 

ulíc a iných verejných priestranstiev a o číslovaní stavieb vydala Všeobecné záväzné 

nariadenie obce Zeleneč č. 1/2022 o určení názvu ulice.  

  

Návrh VZN č. 1/2022 bol zverejnený na úradnej tabuli a web stránke obce v čase od 

1.2.2022, tak ako ukladá zákon. K návrhu VZN 01/2022 neboli predložené žiadne 

pripomienky ani návrhy na zmenu, preto starosta obce požiadal predsedu návrhovej 

komisie p. Droppu o predloženie návrhu uznesenia : 

 

 

Návrh na uznesenie  

 k  VZN č. 1/2022 o určení názvu ulice  
 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Zeleneč po prerokovaní: 

 

Schvaľuje  

 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2022 o určení názvu ulice „Nezábudková“ v zmysle zverejneného 

návrhu. 

 

 

 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia: 
 

 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 ( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Čavojský, Mgr. Hinčeková, Mgr. Kyselica, 

           Ing. Matis, p. Droppa) 

 

PROTI : 0                                                   ZDRŽALI SA: 0 

  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 
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K bodu 9 programu OZ: 

 

Prejednanie žiadosti o finančný príspevok – J. Orešanský. 
  

 

Starosta obce a poslanci OZ sa na pracovnej porade, ktorá sa uskutočnila dňa  

9.2.2022 dohodli na jednorazovej sociálnej výpomoci vo výške 380,- Eur pre rodinu 

Orešanskú ( nevyčerpaná čiastka v zmysle uznesenia OZ č. 51/2021 zo dňa 22.9.2021). 

  
 

Starosta obce požiadal predsedu návrhovej komisie p. Droppu o predloženie návrhu 

uznesenia : 

 

Návrh na uznesenie  
 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní:  

 

Schvaľuje  

 
Jednorázovú sociálnu výpomoc vo výške 380,- € pre rodinu Orešanských (nevyčerpaná čiastka v zmysle 

uznesenia OZ č. 51/2021 zo dňa 22.9.2021).  

 

 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia: 
 

 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 ( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Čavojský, Mgr. Hinčeková, Mgr. Kyselica, 

           Ing. Matis, p. Droppa) 

 

PROTI : 0                                                   ZDRŽALI SA: 0 

  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

 

 

 

K bodu 10 programu OZ: 

 

Vypracovanie projektovej dokumentácie na ulicu Pažiť, verejného 

osvetlenia a výstavbu plota okolo cintorína a zastávky SAD. 
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 Starosta obce navrhol poslancom OZ prijať uznesenie k vypracovaniu projektovej 

dokumentácie na ulicu Pažiť, verejného osvetlenia a výstavbu plota okolo cintorína 

a zastávky SAD. 

  
 Poslanci sa po porade dohodli na poverení starostu obce k príprave verejného 

obstarávania projektovej dokumentácie. 

 

 

Starosta obce požiadal predsedu návrhovej komisie p. Droppu o predloženie návrhu 

uznesenia : 

 

Návrh na uznesenie  

k príprave verejného obstarávania  projektovej dokumentácie na ul. Pažiť, verejného 

osvetlenia obce a výstavbu plota okolo cintorína a zastávky SAD 
 

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Zeleneč po prerokovaní: 

 

Súhlasí 

 

S prípravou verejného obstarávania  projektovej dokumentácie na ul. Pažiť, verejného osvetlenia obce, 

výstavbu plota okolo cintorína a zastávky SAD a ul. Cintorínskej. 

 

 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia: 
 

 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 ( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Čavojský, Mgr. Hinčeková, Mgr. Kyselica, 

           Ing. Matis, p. Droppa) 

 

PROTI : 0                                                   ZDRŽALI SA: 0 

  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

 

 

K bodu 11 programu OZ: 

 

Zmena dopravného značenia na križovatke Cintorínska – Kapitulská 

  
  Poslanec Mgr. Kyselica na základe predošlých jednaní poslancov a starostu obce 

o riešení dopravnej situácie na ulici Cintorínska oslovil obyvateľov ulice, ktorých by  
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sa umiestnenie spomaľovača týkalo a vyhodnotil, že dotknutí občania s umiestnením 

spomaľovača nesúhlasia. 

 Preto navrhol obecnému zastupiteľstvu a starostovi obce, aby bola zmenená 

organizácia dopravy podľa vzoru križovatky ulíc Cintorínská-Štúrová. 

  

 

Starosta obce požiadal predsedu návrhovej komisie p. Droppu o predloženie návrhu 

uznesenia : 

 

Návrh na uznesenie  

k zmene dopravného značenia na križovatke Cintorínska - Kapitulská 

 

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Zeleneč po prerokovaní: 

 

Súhlasí  

 

So zmenou  dopravného značenia na križovatke Cintorínska – Kapitulská   podľa predloženého návrhu. 

 

 

 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia: 
 

 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 6 ( p. Jurčová, Ing. Koči, Mgr. Hinčeková, Mgr. Kyselica, Ing. Matis, p. Droppa ) 

 

PROTI : 1 ( p. Čavojský)                                     ZDRŽALI SA: 0 

  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

 

 

K bodu 12 programu OZ: 

 

Aktualizácia rozpočtu obce na rok 2021 a rok 2022 – Rozpočtové 

opatrenia č. 13/2021 a 1/2022. 
 

 

 Poslanci sa s obsahom rozpočtových opatrení oboznámili v zaslaných materiáloch 

a na pracovnej porade, konanej dňa 9.2.2022. 
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Starosta obce požiadal predsedu návrhovej komisie p. Droppu o predloženie návrhu 

uznesenia : 

 

Návrh na uznesenie  

k   aktualizácii  rozpočtu obce na rok  2021a rok 2022 - rozpočtové      

opatrenia č. 13/2021 a č. 1/2022  

 
 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Zeleneč po prerokovaní: 

 

Berie na vedomie  

 

Rozpočtové opatrenia starostu obce Zeleneč č. 13/2021 zo dňa 31.12.2021 a  č. 1/2022 zo dňa 31.1.2022. 

 

 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia: 
 

 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 4 ( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Čavojský,  p. Droppa ) 

 

PROTI : 0 

 

ZDRŽALI SA: 3 ( Ing. Matis, Mgr. Kyselica, Mgr. Hinčeková) 

  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

 

 

 

K bodu 13 programu OZ: 

 

Informácie starostu. 

 

* obec pripravuje zmenu UP 7/2021, zatiaľ sa z dôvodu pandemickej situácie nepodarilo 

uskutočniť stretnutie poslancov OZ  s architektkou, všetci poslanci dostali spracovaný 

materiál  od Ing. Polonca. Starosta by bol rád, ak by sa v blízkej budúcnosti podarilo toto 

stretnutie zorganizovať. 

 

* stále prebieha veľka EIA k Výrobno-skladovej zóne. Materiály sú dostupne na internete. 

 

* na Obecný úrad v Zelenči bola doručená žiadosť o zmenu územného plánu  

od p. Kankaru, žiada o špecifikáciu cesty, prebieha konzultácia so stavebným úradom, 
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ak bude treba vykonať zmenu, bude táto predložená obecnému zastupiteľstvu. 

Starosta by to však špecifikoval skôr ako zmenu štúdie. 

  

 Ing. Matis sa prihlásil s pripomienkou, že v územnom pláne je ulica prechodná, 

s pripojením sa na Hlavnú ulicu. 

 

Starosta odpovedal, že cesta 3. triedy je vlastníctvom TTSK a nie je predpoklad, že by na 

túto cestu bola pripojená cesta z novo vzniknutej ulice, tak ako nie je pripojená 

Vinohradnícka ( predpokladáme, že bude zachovaný prechod pre peších). 

 

* prebieha príprava na realizáciu projektu na chodník na ulici Hlavná 

 

* p. Rakický nesúhlasí s prevodom obecného bytu na svoju matku, žiadosť ktorú podal, 

zobral späť, zostáva naďalej nájomcom bytu, nedodržiava však zmluvné podmienky 

 

* poslanci sa na pracovnej porade dohodli s JUDr. Mrvom na vypracovaní Dohody 

o úprave vzájomných práv a povinností v súvislosti s prevádzkovou činnosťou . 

JUDr. Mrva dohodu vypracoval,  poslanci ju obdržali pred zasadnutím OZ do mailu. 

 

 

Starosta obce požiadal predsedu návrhovej komisie p. Droppu o predloženie návrhu 

uznesenia : 

 

Návrh na uznesenie  

k  Dohode o úprave vzájomných práv a povinností v súvislosti  

s prevádzkovou činnosťou uzatvorenej podľa § 269 ods. 2 zákona č. 513/1991 Zb. 

Obchodného zákonníka v.z.n.p.  
 

Obecné zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní:  

 

Berie na vedomie  

 

Dohodu o úprave vzájomných práv a povinností v súvislosti s prevádzkovou činnosťou uzatvorenej podľa 

§ 269 ods. 2 zákona č. 513/1991 Zb. Obchodného zákonníka v.z.n.p. medzi Trnavskou vodárenskou 

spoločnosťou, a.s. a Obcou Zeleneč. 

 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia: 
 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 ( p. Jurčová, Ing. Koči, p. Čavojský, Mgr. Hinčeková, Mgr. Kyselica, 

           Ing. Matis, p. Droppa) 

 

PROTI : 0                                                   ZDRŽALI SA: 0 

  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 
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* starosta ďalej informoval, že spoločnosť Packeta umiestnila  pri Kultúrnom dome 

v Zelenči Z-box, zariadenie, v ktorom si občania môžu vyzdvihnúť objednané zásielky 

z internetových obchodov.  

 

* výpočet podielových daní je zložitý proces, zatiaľ nie sme vo veľkej strate, predpoklad 

plnenia rozpočtu je zatiaľ na 95%,ale to sa ukáže až v prvom polroku 2022. 

 

* osobný automobil – nefunkčný, ktorý slúžil DHZ, bude treba odhlásiť a vyradiť z 

majetku obce 

 

* pracujeme na zoznamoch a príprave podkladov k čipovaniu zberných nádob v obci 

Zeleneč, školíme sa v odpadovom hospodárstve. V období marec/apríl prebehne čipovanie 

zberných nádob, budú ho vykonávať naši pracovníci spolu s pracovníkom z FCC. 

 

 Mgr. Hinčeková sa pripojila, informovala prítomných, že Komunita Zeleneč sa 

dlhšie snaží zaviesť množstvový zber, aby  každý zaplatil len váhu odpadu, ktorý 

vyprodukuje, preto navrhuje poslancom, aby bolo v dohľadnej dobe prijaté všeobecno-

záväzné nariadenie k poplatkom za odpad podľa vyprodukovaného množstva. 

 

 Starosta odpovedal, že úpravy môžu byť zrealizované len podľa toho, ako ukladá 

zákon o odpadoch. 

 

* obec eviduje žiadosti na príspevky pre občanov umiestnených v neštátnych zariadeniach  

sociálnych služieb vo výške cca 25 000,- Eur. Žiaľ obec nemá prostriedky na pokrytie  

nákladov. 

 

* uskutočnilo sa valné zhromaždenie ZMO, ZOMOT  a Mikroregión MAS 11+ 

 

 

 

 

K bodu 14 programu OZ: 

 

Interpelácie poslancov. 

 
p. Jurčová 

 
- informuje sa na harmonogram revízií vykurovacích zariadení – kotlov na nájomných 

bytoch a domoch 

 

 Starosta odpovedal, že bola vystavená objednávka na vykonanie revízií a pôjde 

výzva všetkým nájomníkom, že si môžu požiadať o revíziu . Uvažuje o umiestnení 

informačnej tabule na sídlisko, aby obyvatelia boli informovaní o výzvach a aktualitách..  
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- informuje sa na dodatky k zmluvám ( navýšenie príspevku do fondu opráv – na základe 

uznesenia č.63/2021 zo dňa 15.12.2021), aby si obyvatelia mohli upraviť trvalé príkazy  

 

 Starosta odpovedal, že dodatky k nájomným zmluvám sa pripravujú, budú 

nájomníkom doručené k podpisu do konca mesiaca február 2022 

 

Ing. Koči 

 

- informuje sa, za akých podmienok je poskytovaná služba od spoločnosti Packeta 

Z-BOX (výdajňa balíkov) 

 
 Starosta odpovedal, že služba je zadarmo, obec poskytla priestor, ak sa služba 

osvedčí, služba bude rozšírená. 

 

- žiada zvolať internú poradu k návrhom na zmenu územného plánu , bez spracovateľov, 

aby sa poslanci oboznámili s obsahom návrhov. 

 

 Starosta s návrhom súhlasí. 

 

- je termín, kedy budú zahájené búracie práce na dome, ktorého pozemok má slúžiť na 

rozšírenie cintorína ? 

 

 Starosta odpovedal, že práce budú realizované postupne, čiastočne pracovníkmi OU.  

Zatiaľ kapacita cintorína postačuje.  

 

 

Mgr. Hinčeková 

 

- zaujíma sa, či bude čipovanie nádob zosúladené s VZN , ktoré určuje podmienky na 

prideľovanie zberných nádob podľa počtu obyvateľov v domácnosti. 

 

 Starosta odpovedal, že budú občanom čipované len nádoby, na ktoré majú podľa 

VZN nárok. Hrozí však, že počas prechodného obdobia sa nám zvýšia čierne skládky. 

 Ďalej informoval, že zberné nádoby na ulici Pažiť budú na naliehanie p. Šarmíra 

premiestnené, nakoľko mu bránia v prejazde s poľnohospodárskym vozidlom ( 

p. Šarmír obrába poľnohospodársku pôdu v blízkosti stojiska). 

 

- OZ Komunita Zeleneč sú ochotní spolupracovať s OU Zeleneč na vypracovaní 

propagačných materiálov k odpadovému hospodárstvu . Žiada OU o spoluprácu pri tlači 

materiálov, na obsahu je ochotná spolupracovať. 

  

Starosta odpovedal, že nevidí problém, je však dôležité, aby informácie boli pravdivé 

a podložené skutočnosťami. 
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Mgr. Kyselica 

 

- na internete sa objavila informácia, že nad obcou sa pohybuje dron. Žiada starostu obce, 

aby sa pokúsil riešiť s orgánmi činnými v trestnom konaní, nakoľko ide o zásah do 

súkromia obyvateľov. 

 

 Starosta odpovedal, že drony, ktoré sa v obci pohybujú sú súkromné, obec nevlastní 

takéto zariadenie ani neobjednávala takúto službu. Tieto služby využili organizátori pri 

Cyklojazde 2021, používanie však bolo ohlásené a organizátori mali povolenie. 

Bol by veľmi rád, aby obyvatelia neposúvali informácie, že je to starostov dron.  

Obec upozorní občanov, že používanie dronov bez povolenia je nezákonné. 

 

- informuje sa ohľadom umiestnenia spomaľovača na ulici Družstevná  

 

 Starosta odpovedal, že dopravným inšpektorátom nebolo odporučené ani 

odsúhlasené umiestnenie spomaľovača v tejto lokalite. 

 

- žiada o prechod pre chodcov na križovatku ulíc Výhon / Narcisová 

 

 Starosta odpovedal, že bude túto požiadavku konzultovať s Dopravným 

inšpektorátom. 

 

- reflektory na miestnom cintoríne svietia obyvateľom do okien, preto sa informuje, či je 

možné ich nasmerovať tak, aby nesvietili obyvateľom do okien 

 

 Starosta odpovedal, že bude konzultovať umiestnenie reflektorov. 

Doplnil, že v dohľadnej dobe bude treba riešiť aj hlavný chodník na cintoríne . 

 

- tlmočí požiadavku občanov, či by bolo možné osadiť na príjazdovú cestu do stavu  

zábranu, slúžiacu ako bezpečnostný prvok, nakoľko sa tu pohybujú mamičky s malými 

deťmi 

 

 Starosta odpovedal, že v tejto lokalite sa bude budovať cyklotrasa, pri úpravách sa 

môže uvažovať o navrhnutom riešení. Nie je to však náš majetok a preto nie je možné bez 

súhlasu majiteľa vykonávať výstavbu. V prvom rade je však dôležité, aby rodičia dohliadli 

na bezpečnosť svojich detí. 

 

- informuje sa, ako pokračuje plánované umiestnenie rampy na ulici Výhon 

 

 Starosta odpovedal, na rampe sa pracuje, vykonávajú sa administratívne úkony, 

rampa nie je ešte vyrobená, preverí, v akom štádiu je výroba u p. Ilavského. 

 

Mgr. Matis 

 

- oslovili ho občania, ako sa bude riešiť prechod z ulice Kapitulská na ulicu Podolky 

a Pažiť, nakoľko Ing. Štrbo v uvedenej lokalite zahradil svoj pozemok a tým pádom  
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nie je možný prechod. 

 

 Starosta doplnil, že na pracovnej porade sa poslanci informovali, či má Ing. Štrbo na  

stavebné úpravy ohlášku na Obecnom úrade v Zelenči. Starosta informáciu preveril 

u pracovníčky, ktorá mu potvrdila, že ohláška bola podaná v 10/2018. 

Riešiť situáciu môžeme, prijme návrhy poslancov, ako situáciu vyriešiť. 

 

 Ing. Matis doplnil, že pri sedení v predchádzajúcom volebnom období, keď sa tento 

problém riešil s Ing. Štrbom dal Ing. Štrbo prísľub, že pozemok neuzavrie a zostane 

prechodný.  

 

 

p. Droppa 

 

- na pracovnej porade starosta obce informoval, že na zbernom dvore na skládke zeleného 

odpadu občania vyvážajú exkrementy zvierat. Informuje sa, či by bola možná spolupráca 

s PD Zeleneč na vybudovanie hnojiska. 

 

 Starosta odpovedal, že oficiálne nám takéto povolenie PD nedá, ale občania 

vyvážajú hnoj na hnojisko za diaľnicou ( Sahara), čo PD toleruje. 

 

 
 

K bodu 15 programu OZ: 

 

Diskusia. 

 
Hlavný kontrolór Ing. Stanislav Nižnan sa prihlásil do diskusie a informoval poslancov 

o mieste výkonu práce. Upozornil poslancov na činnosť komisií a vyzval ich k väčšej 

aktivite. Tiež ich vyzval, aby si naštudovali zákon o verejnom obstarávaní. 

 

Mgr. Hinčeková sa informuje, či majú poslanci možnosti školiť sa, absolvovať školenie 

zákona o obecnom zriadení. 

 

 Starosta odpovedal, že v prvom rade je to formou samo-štúdia, obecný úrad môže 

poskytnúť materiály, ale každý poslanec sa môže prihlásiť v rámci organizácie 

združeniami, ktorého sme členmi ( ZMO, ZMOS) alebo sledovať ponuky RVC. 

 

 Ing. Nižnan doplnil, že nie je problém zabezpečiť školenie k danej problematike 

priamo v obci Zeleneč. Starosta odpovedal, že tiež sa snažil takéto školenie objednať 

u Mgr. Briestenského, ale pre pandemické obmedzenia sa ho nepodarilo zrealizovať. 

 

p. Droppa navrhuje Ing. Mizerovú Zuzanu v inventarizačnej komisii nahradiť, nakoľko už 

nie je poslankyňa. 

 

 Starosta odpovedal, že na to nie je dôvod, pani Ing. Mizerová Zuzana môže a chce 
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byť členkou, napriek tomu ,že nie je vo funkcii poslankyne. 

K bodu 16 programu OZ: 

 

Záver. 
 

 
Starosta obce sa poďakoval prítomným za účasť a 19:35 ukončil  22. zasadnutie OZ.  

 
 

V Zelenči, dňa 21.2.2022   

 

 

 

                     ................................................  

        Mgr. Ľubomír Jedlička 

                    starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

  .............................................       ...........................................   

         Ing. Jaromír Matis              Richard Čavojský 

     poslanec OZ, overovateľ                poslanec OZ, overovateľ 

 

 

 

 

 ................................................. 

        Marianna Šebelová 

pracovníčka OÚ, zapisovateľka 


